
"Není-li Bůh , pak  je  vš ech no dovoleno", řík á Ivan Karam azov ve znám ém  
Dostojevs k éh o rom ánu Bratři Karam azovi. 

Dostojevs k ý s e  tou provok ativní větou vlastně ptá: ch ovají s e  lidé slušně jen 
proto, že  s e  bojí tre stu? Nebo je  nějak ý "vnitřní zák on" už v lidech  sam ých  - tak že  s e  
ch ovají slušně,  i k dyž s e  na ně nik do nedívá?

Ta slavná Dostojevs k éh o věta je  stará už 130 let, ale dne s  je  důležitějš í než dřív. 
Větš ina lidí s e  totiž už dávno nebojí, že  by je  Bůh  poslal do pe k la. Č asto s e  nebojí ani 
zák onů, policie  a soudů, protože  vědí, jak  jsou slabé. (Vezm ěte s i třeba jen různé 
k rádeže  v naš í obci - k olik  pach atelů policie  ch ytila? Nevím  o žádném .) Ba ani děti s e  
nebojí tre stu, protože  bít je  nik do ne sm í a policie  na ně tak y nem ůže . 

Tak že  opravdu je  "vš ech no dovoleno"? Je tu jen džungle, k de  k aždý h ledá, co by 
pro s ebe  urval? Určitě ne . Vzpom eňte na lidi, k teré znáte . Velk á větš ina z nich  s e  
ch ová stejně slušně jak o jejich  předci v dobách , k dy s e  je ště báli Boh a i policajta. Ti 
slušní lidé poslouch ají svůj "vnitřní zák on", k terý jim  nedovolí třeba ok rást bližníh o, i 
k dyby to nik do neviděl a nik do by je  za to nepotre stal. Ten zák on "uvnitř člověk a" s e  
nazývá "m ravnost" a vznik á vých ovou v rodině i přík ladem  slušných  lidí ok olo nás .

M nozí lidé, zvláště starš í, nad dne šním  světem  lám ou h ůl. Ř ík ají, že  tak ové věci 
jak o dne s  by s e  dřív stát nem oh ly. Já s i m yslím , že  k radlo s e  i dřív a že  svět dne s  není 
h orš í, ba v m noh ém  je  podstatně lepš í, než býval.  

Ale jedno je  pravda: dřív s e  lidé o m ravnosti nebáli m luvit.  Kázal o ní pan farář, 
m luvil o ní pan učitel k  dětem , k  m ravnosti a k  vlastenectví vych ovávaly k nížk y 
i spolk y, napřík lad s k auti nebo sok olové. Z ato dne s  to slovo nějak  vyšlo z m ódy. Lidé 
s i spíš  přečtou bulvární časopis  nebo s e  podívají na ak ční film  a tam  s e  s e  m ravností 
opravdu ne s etk ají. Ani naš e  celebrity nám  v tom h le zrovna nejdou přík ladem .

Nejh orš í je  to as i u politik ů. Z ák ulisních  m ach inací je  boh užel dalek o víc, než 
k olik  pras k ne  a dostane s e  do novin. Politici rozh odují o veřejných  penězích , a k dyž 
ch tějí, m ají spoustu příležitostí, jak  s i z nich  nah rabat nebo jak  je  přih rát nějak ým  
znám ým . Ano, člověk a, k terý to tak  dělá,  prak tick y nelze postih nout, on "neporušuje 
zák on" - totiž ten psaný zák on sch válený parlam entem . Porušuje však  zák on m ravní - 
ten nepsaný zák on, k terý vznik al už za dob De satera. Tak ovéh o politik a as i nelze 
zavřít, lze h o však  po druh é nevolit. M ěli bych om  na to při k aždých  volbách  m yslet. 

Je to důležitějš í, než s e  zdá. M ravnost totiž není jen nějak á m oudrost z k nih . M á 
velk é prak tick é výh ody. Napřík lad v Švéds k u m ají dalek o lepš í s ilnice  než m y. Proč? 
Protože  peníze , k teré jsou určeny na s ilnice , jdou s k utečně na s ilnice , a ne  na 
souk rom é účty. Protože  tam  nik oh o ani nenapadne, že  by z těch  peněz ulil něco pro 
s ebe . Protože  v těch  slušných  zem ích  na s everu "m ravnost" není cizí slovo, ale 
k aždodenní s k utečnost. 

Tak že  ani u nás  bych om  s e  za m ravnost nem ěli stydět. Potřebujem e  ji všude . 
Nebojm e s e  to říct nah las .

Dom a teplo, venk u zim a, 
listí padá na zem ,
Aničk o, pus ť  topeníčk o,
ať  tu neum rznem .

Padá listí padá,
táta na zah radě h rabá.
Táta h rabe  dál,
a večer to m á.



 
Naš e  š k olk a s e  dosud tísnila v prvním  posch odí Andre sovy vily a 
podlah ová ploch a na dítě neodpovídala h ygienick ým  požadavk ům . 
Bylo tedy nutno přidat š k olce i přízem í budovy, jinak  bych om  
m us eli snížit počet přijatých  dětí. Václav Beráne k  přiš el s  
m yšlenk ou, aby s e  h e rna v přízem í je ště zvětš ila o ve stibul - tím  s e  
zís k á dalš ích  as i 20 m 2 a v přízem í vznik ne  pěk ná velk á m ístnost. 
Šk olní družina s e  z přízem í Andre sovy vily vystěh ovala do budovy 
obecníh o úřadu (zatím  sdílí prostory s  druh ou třídou, po 
re k onstruk ci obecníh o dom u s e  pře stěh uje na m ísto dne šníh o 
obecníh o úřadu). Ch ovatelé, k teří m ají pronajatý pozem e k  
výstaviště nad obecním  úřadem , souh las ili, aby na je h o části bylo 
h řiště pro děti, Blank a Kyclerová našla řadu och otných  tatínk ů a 
h řiště už je  dík y nim  vš em  h otové.

M us eli jsm e  odstranit černé k ontejnery 
od autobusové zastávk y na nám ěstí, protože  byly stále plné a pak  
s e  odpadk y h rom adily i ok olo nich . Pravděpodobně to nem ají na 
svědom í naš i občané, větš inu odpadk ů as i dávali ch ataři z ok olních  
obcí, k teří projížděli ok olo. Ch cem e , aby naš i občané m ěli dost 
m ožností, k am  odk ládat odpad, ale jak  je  vidět, doplácím e  na to 
tím , že  lik vidujem e  odpad i za něk teré ok olní obce . Teď zk ouš ím e , 
co to udělá, k dyž u zastávk y budou jen k ontejnery na tříděný 
odpad. Nebude -li ok olo nich  nepořáde k , m oh ly by tam  zůstat, jinak  
bych om  k ontejnery z nám ěstí zcela odstranili a občané by boh užel 
m us eli ch odit s  odpadk y něk am  dál. 

V Třem blatech  s e  posouvá  ve sm ěru od 
Prah y. Dosud byla před k řižovatk ou na Z vánovice  v nepře h ledné 
zatáčce a na velm i úzk ém  ch odník u, k de  ce stující nem ěli pořádné 
m ísto. Nová zastávk a bude  as i o 100 m  blíž k  Praze , v parčík u u 
pom ník u padlých . Krom ě toh o s e  později přem ístí i zastávk y u 
Lips k é od Struh ařova blíž k  Třem blatům .

 V současnosti s e  připravujem e  na 
podání žádosti o dotaci na k analizaci z Program u rozvoje venk ova. 
Ž ádost podám e  pro vš ech ny řady, na k teré je  platné stavební 
povolení:  to je  zbyte k  Třem blat a v O ndřejově Šk olní, 
Ch ocerads k á, Družstevní, Kříže k  a Seradovs k á. Krom ě toh o do 
žádosti zah rnem e  i druh ou čističk u odpadních  vod v Luční ulici. 
Pro zbývající oblasti O ndřejova a Turk ovice  s e  m us í napřed zís k at 

územ ní rozh odnutí a stavební povolení na zcela nové čističk y.
Pok ud jde  o vodovod, spolu s  ostatním i obcem i sdruženým i do 

svazk u "Region Jih " s h áním e  peníze  na plánovanou stavbu 
vodovodníh o přivaděče z Kunic po tras e  M nich ovice , Struh ařov, 
Třem blaty, Z vánovice , O ndřejov, Turk ovice  a Lens edly. Na tuto 
stavbu je  už stavební povolení a proběh lo výběrové řízení, cena je  
160 m ilionů k orun. Z atím  m ám e  slíbeno 55 % z této částk y od 
m inisterstva zem ědělství (běžně s e  dává 45 %, ale na naš i žádost 
m inistr zvýš il tento podíl na 55 %), dalš ích  10 % od Středoče s k éh o 
k raje , přibližně 10 až 15 % jsou sch opny zaplatit obce  a zbyte k  
ch cem e  zís k at od s ilné souk rom é společnosti, s  k terou bych om  za 
to uzavřeli sm louvu na provozování vodovodu na 20 let. Bylo 
vyh láš eno výběrové řízení na tak ovou firm u, výslede k  m á být 
znám  do k once rok u. Kdyby vš e  dopadlo dobře , m oh lo by s e  začít 
stavět v ideálním  případě už v příštím  roce . 

I k dyž s e  o k analizaci a vodovod snažím e , ne slibuji, že  s e  něco 
z toh o podaří. Z k ouš ím e  to, ale nem ám e  žádnou jistotu, že  
uspějem e . Je třeba s i zach ovat ch ladnou h lavu a nebýt m oc 
zk lam aný, k dyž něco h ned nevyjde . Tak  to prostě zk us ím e  příště 
znovu. 

 Ř editelk a naš í m ateřs k é 
š k oly Dana H onsová s e  přih lás ila do k onk ursu na ředitelk u Z Š a 
MŠ v O rlick ém  Z áh oří a v tom to k onk ursu uspěla. K úspěch u jí 
blah opřeji, ale současně velm i lituji, že  od nás  odch ází, protože  
byla vynik ající ředitelk ou a udělala toh o pro š k olk u a h lavně pro 
děti strašně m oc. A vím , že  ani jí s e  od nás  neodch ází le h ce , 
protože  zde  m ěla výborný k olek tiv, velk ou podporu od obce  a 
sam ozřejm ě s k vělé děti. 

Rada obce  za této s ituace navrh la sloučení zák ladní š k oly a 
m ateřs k é š k oly do jedné příspěvk ové organizace s  dosavadním  
ředitelem  a zastupitelstvo toto sloučení sch válilo. Sloučení nastane 
k  1. lednu 2009  a sloučená organizace s e  bude  jm enovat Z ák ladní 
š k ola a m ateřs k á š k ola bratří Fričů O ndřejov. Sloučení bude  m ít 
něk teré prak tick é výh ody, napřík lad společné účetnictví. Ale 
stejně: k dybych  s i m oh l vybrat, určitě bych  dal přednost tom u, aby 
u nás  Dana zůstala a dál h rála a zpívala s  dětm i v naš í š k olce . 

Jak  znám o, autobusy, k teré 
projíždějí pře s  Uh říněves  do Prah y (od nás  383 a 39 3), m ají ve 
špičk ách  velk é zpoždění, běžně půlh odinu, něk dy i víc. Je ště 
nedávno to tak  h rozné nebylo - prostě proto, že  je ště nedávno 
nebylo v ok olí Prah y tolik  dom ů. Podle údajů Č e s k éh o 
statistick éh o úřadu dne s  dojíždí ze  Středoče s k éh o k raje  do Prah y 
za prací s k oro 400 000 lidí; a bude  to je ště h orš í - počet nových  
dom ů v ok olí Prah y s e  za de s et let m ůže  s k oro zdvojnásobit.

O rganizace ROPID, k terá m á na starosti h rom adnou dopravu v 
Praze a ok olí, s e  snaží tuto s ituaci  ře š it. Jedním  z jejích  návrh ů 
bylo pře sunout k onečnou autobusů z Depa H ostivař na stanici 
m etra H áje . Autobusy 383, 39 3 a dalš í by tedy po ce stě do Prah y 
projely Uh říněvs í a za ní by na k ruh ovém  objezdu odbočily na 
Petrovice  a H áje , m ísto aby pok račovaly pře s  M ěch olupy a 
H ostivař na dne šní k onečnou. Z astupitelstvo naš í obce  projednalo 
tuto m ožnost a vyjádřilo s  ní ne souh las . Dom nívám e s e , že  
zpoždění s e  nabere  předevš ím  při průjezdu Uh říněvs í, a pak  už je  
jedno, je stli s e  za Uh říněvs í použije  jedna, nebo druh á trasa. 
Přitom  v Depu H ostivař je  lepš í vybavení pro ce stující i autobusy a 
tak é větš ina lidí, k teří z naš í obce  dojíždějí do Prah y, m á v této 
oblasti zam ěstnání. 

Ř e š ením  by sam ozřejm ě bylo, k dyby s e  vybudoval obch vat 
Uh říněvs i, ale to nevypadá m oc reálně, protože  s e  sotva podaří 
zís k at potřebné pozem k y, o penězích  ani nem luvě. Vyh razené 
pruh y pro autobusy s e  tak y as i nepodaří udělat, protože  na ně v 
Uh říněvs i prostě není m ísto. 

A proto jediné s k utečně perspe k tivní ře š ení problém ů s  



dojížděním  je  vlak ová doprava. Těch   400 000 lidí (a už brzy jich  
bude  víc než půl m ilionu) s e  do Prah y nedostanou auty ani 
autobusy, na to jsou zde  nedostatečné s ilnice  a m álo dálnic. Jen 
přím ěsts k é vlak y s  k rátk ým i intervaly m oh ou větš inu těch to lidí 
"protlačit" k aždé ráno do práce . Tak  to ře š í vš ech na velk om ěsta v 
rozvinutých  zem ích . Je stliže  radní h lavníh o m ěsta začali plánovat 
zruš ení nejvytíženějš íh o pražs k éh o nádraží, M asaryčk y, aby s e  
dostali k  tam ním  luk rativním  pozem k ům , uk ázali jen, že  vůbec 
nem yslí na budoucnost a že  jim  jde  jen o k rátk odobé poch ybné 
zájm y. Nádraží v centru a k olejová trasa k  něm u je  unik átní věc, 
k dyž s e  jednou prodá, nik dy s e  už nem ůže  obnovit. 

Pro ce stující z naš í oblasti je  podstatné, že  s e  zavedou 
přím ěsts k é vlak y Stránčice -Prah a, k teré ve špičk ách  m ají jezdit v 
intervalu 15 m inut. Tato zm ěna s e  oče k ává už od příštíh o rok u. 
Tak é budem e  požadovat, aby s e  zvýš il počet autobusových  spojů k  
vlak ům  (link y 49 0, 49 4).

A m im och odem , k olaps  autobusové i autom obilové dopravy do 
Prah y je  jednou z m noh a uk áze k  toh o, k am  vede  ch aotick é územ ní 
plánování stylu "zastavím e  k aždý volný m etr pole, abych om  co 
nejvíc vydělali, a už nás  nezajím á, je stli tom u budou stačit s ilnice , 
doprava, š k oly, š k olk y, obch ody nebo čističk y". To bych om  s i m ěli 
uvědom ovat vš ich ni - a h lavně zastupitelé, k teří rozh odují o 
územ ním  plánu obcí. 

 Je h otový soupis  vš ech  
světel a s eznam  těch , k teré s e  budou vym ěňovat. Celk ové nák lady 
pře sáh nou dva m iliony k orun, budem e  je  financovat 
pravděpodobně form ou leas ingu, tak že  bych om  nák lady spláceli po 
dobu as i de s eti let. Vzh ledem  k  tom u, že  po re k onstruk ci budem e  
m éně platit za energii (m oderní svítidla jsou úspornějš í) a 
předevš ím  za  opravy, neprojeví s e  splátk y leas ingu v naš em  
rozpočtu nijak  citelně. 

Ž ádosti o dotaci z program u LEADER. Tento program  pro 
rozdělování dotací z Evrops k é unie  je  určen pro m enš í proje k ty na 
zlepš ení života na venk ově. Rada navrh la a zastupitelstvo 
sch válilo, abych om  podali žádost o financování studie  nové 
zák ladní š k oly a prořezání strom ů v obci. Na poslední ch víli jsm e  
však  zjistili, že  proje k tové práce  v tak ovém  rozsah u, jak ý 
potřebujem e , z toh oto program u nelze zaplatit, a proto jsm e  m ísto 
studie  š k oly podali žádost o financování části re k onstruk ce  
veřejnéh o osvětlení (258 000 Kč). Na prořezání starých  strom ů na 
nám ěstí v O ndřejově jsm e  požádali o 250 000 Kč.

tele na radarové m ěřiče rych losti, 
na k teré jsm e  dostali dotaci 135 000 Kč od Středoče s k éh o k raje . Z e  
6 firem  jsm e  vybrali m ěřiče firm y Tew ik o, k teré byly i 
s e  stožáry nejlevnějš í, a přitom  vyh ověly naš im  
požadavk ům . Z a dva radary jsm e  zaplatili 180 000 Kč. 
V současné době s e  radary připojují k  ele k trick é s íti. 

Je dok ončena 2. etapa vým ěna ok en v zák ladní 
š k ole . Celk ově stála 463 880 Kč, část zaplatila dotace 
od Středoče s k éh o k raje  ve výš i 134 000 Kč. 

M ěli jsm e  problém  s  podlah ou v sále O becníh o 
dom u. Park ety zvlh ly a na něk olik a m etrech  s e  
nadzvedly, tak že  s e  tam  nedalo vůbec ch odit, aby s e  
neodlepovaly je ště dál. Pok ouš eli jsm e  s e  o vysuš ení, 
ale to s e  nám  nepovedlo. Nak onec jsm e  m us eli podlah u 
proříznout, aby s i znovu s edla a dala s e  přilepit. 

Novým  správcem  obecníh o dom u s e  stala M ilada 
Rédlová. Pros ím  vš ech ny spolk y i jiné zájem ce  o 
využití prostor v obecním  dom ě, aby s e  na ni obraceli 
s e  vš em i žádostm i o rezervaci pro plesy i jiné ak ce . 

Do pracovní čety obce  nastoupil nový pracovník , M ire k  
Bartoš k a. O bec na je h o m zdu a pojištění dostala dotaci od úřadu 
práce . 

Ke  dni 17. 9 . m ám e  na účtech  7 29 8 000 Kč. Z  toh o ale as i 
220 000 Kč jsou peníze , k teré nám  byly svěřeny, abych om  za ně 
pořídili proje k ty k analizačních  přípoje k .

Dobrá zpráva h lavně pro občany Turk ovic: Ř editelství s ilnic a 
dálnic připravuje stavbu protih luk ových  stěn na dálnici. Nevím e  
ovš em , k dy by m ěly být h otové.

U staréh o h řiště bylo postaveno turistick é inform ační m ísto s  
lavičk ou, stolem , m apou a stojanem  pro k ola. 

Připravujem e  nák up laviče k  na veřejná prostranství a uvítám e  
vaš e  návrh y, k de  by m ěly být um ístěny.

O bec zak oupila uličk u u zák ladní š k oly (k e  vch odu do k otelny), 
byl podán návrh  na vk lad u k atastrálníh o úřadu.

Stále trvá m ožnost, aby s e  staří a nem ocní lidé přih lás ili o 
donáš k u obědů a o pečovatels k ou službu. Tyto služby pro naš e  
občany zajiš ť uje M ěsts k ý úřad M nich ovice . Pro inform ace s e  
obrať te na náš  obecní úřad.

s e  bude  k onat dne  8. listopadu v následujících  čas ech :

O devzdat m ůžete : barvy, ředidla a jiné ch em ik álie , zářivk y, 
výbojk y, televizory, ledničk y a jiný ele k troodpad, baterie , 
pneum atik y a jiné.

bude  přistaven od 8 do 18 h odin v následujících  dnech  a m ístech :

Velk oobjem ové k ontejnery jsou určeny jen pro rozm ěrný odpad, 
např. k usy nábytk u apod. M enš í předm ěty dávejte do černých  
plastových  k ontejnerů, protože  za jejich  odvoz zaplatí obec m éně. 
Větve, listí a suť  do k ontejnerů nepatří. Nepatří tam  ani ledničk y, 
pračk y a jiné velk é ele k trick é spotřebiče –  ty odevzdávejte při 
svozu nebezpečnéh o odpadu.



V září proběh l zápis  do k urzů a větš ina z nich , zejm éna ty nové, s e  
s etk aly s  velk ou odezvou. Proto jsm e  něk teré z k urzů, k de  byl 
je ště prostor v tělocvičně či pos ilovně, rozš ířili o dalš í h odiny, 
abych om  uspok ojili vš ech ny zájem ce  (např. balet pro děti –  
pondělí od 18 h od., badm inton pro žák y Z Š - středa od 16 h ., 
k ytara pro začátečník y –  úterý od 16.45 h ., výtvarná tvorba pro 
rodiče a děti s e  žák y 1. a 2. tř. Z Š –  pondělí od 14 h .). Doufám e, 
že  inform ace o vš ech  k urzech  s e  k  vám  dostaly prostřednictvím  
naš ich  letáčk ů. Najdete  je  i na naš ich  w ebových  stránk ách , na 
vývěsce na nám ěstí nebo přím o v SKC. Na tel. 775 564 064 a 
777 668 212 vám  pos k ytnem e  inform ace, do k terých  k urzů s e  
je ště m ůžete  přih lás it, k dy je  m ožnost zacvičit s i individuálně 
v pos ilovně a jak é ak ce  jsm e  pro vás  připravili. Přijďte s e  podívat 
do SKC k aždý vš ední den od 16 do 20 h ., k dy je  otevřená h e rna 
pro děti s e  společens k ou m ístností a internetem  zdarm a a k dy s e  
vám  budou věnovat děvčata na recepci M íša, M elanie , Jana a 
M arta. Každý m ěs íc připravujem e  zajím avé ak ce  s  různým  
zam ěřením  a pro různé věk ové k ategorie , abych om  uspok ojili 
vš ech ny zájem ce  o ak tivní trávení volnéh o času. Něk dy stačí 
jenom  přijít m ezi ostatní a v k lidu s i jen tak  popovídat a vypít 
dobrou k ávu, zatím co s i děti spolu h rají a zís k ávají nové 
zk uš enosti v děts k ém  k olek tivu. Jsm e  rádi, že  m ůžem e  nabídnout 
útulné prostředí zejm éna rodičům , jejich ž děti zatím  nech odí do 
š k olk y. Adre sa naš ich  stráne k  je  w w w .obecondrejov.cz/s k centrum /.

VÝTVARNÉ KUTĚ NÍ s  M ark étou Tlam ich ovou - výroba 
originálních  k orálů, k teré v obch odě ne k oupíte  (18.30 –  20.00, 
cena 30 Kč +  50 Kč na m ateriál)

19 . 10. neděle: Z DRAVOTNÍ CVIČ ENÍ S PRVKY JÓGY 
s  Janou Z ach ovou, k terá bude  cvičit podle unik átní 
Feldenk raisovy m etody a naučí Vás k rom ě správnéh o provádění 
vh odných  cvik ů pro Vaš e  tělo i je h o uvědom ování s i.

Prezence  8,30, ak ce  9 .00 –  11.15, cena 140 Kč předem  nebo 
160 Kč na m ístě.

22. 10. středa: PODZ IM NÍ H RÁTKY - dopoledne 
s  program em  pro předš k olní děti s  rodiči. O pět něco h ezk éh o 
vyrobím e , naučím e  s e  řík adla a společně s i zah rajem e  a 
zasoutěžím e .

O d  9 .30 do 11.30, 
cena 30 Kč.
24.10. páte k : 
POVÍDÁNÍ O  INDII A I
NDICKÉ SVATBĚ   
s  Naďou Karlick ou, 
k terá projezdila k us   
světa a ráda s e  s  vám i 
podělí o osobní  
zážitk y ze  svéh o 
pobytu v Indii a h lavně 
ze svatby, na k terou 
byla pozvána  svou i
ndick ou k am arádk ou a 
z k teré nám  přivezla t
ento h ezk ý sním e k . O d 
18.00 do 19 .30 h ., cena 
30 Kč.

2. 11. AEROBIK PRO  RADOST s  O . Šípk ovou, 23. 11. 
Z DRAVOTNÍ CVIČ ENÍ S NEJM ODERNĚ JŠÍM I POMŮCKAM I 
s  J. Z ach ariášovou, 8. 11. páteční podvečer pro ženy 
s  k osm etick ou poradnou L. M alinové a výtvarným  k utěním  s  M . 
Tlam ich ovou, 21. 11. Povídání o Egyptě naš e h o le k tora 
jazyk ových  k urzů A. Rafaje a 26. 11. dopoledne pro rodiče 
s  předš k olním i dětm i tentok ráte  s  tém atik ou Vánoc.

Adre sy v Třem blatech  zatím  neobsah ovaly ulice , ale jen 
popisné číslo. Dom ů však  přibývá, nových  lidí je ště víc a 
sam o popisné číslo už pře stává stačit. Když přijede  k urýrní 
služba, k terá to tu nezná, as i bude  m ít problém y najít v 
Třem blatech  napřík lad dům  číslo 9 5. A ani jm éno m ajitele 
často nepom ůže , protože  to je  třeba Pražák , k terý s e  
nastěh oval nedávno a starous edlíci h o neznají. 

Proto jsm e  požádali osadní výbor v Třem blatech  o návrh , 
jak  pojm enovat ulice . Tento návrh  předk ládám e  k  dis k us i. 
Připom ínk y pros ím  předávejte buď osadním u výboru v 
Třem blatech , nebo na obecní úřad (stačí m ailem ). Po 
vyh odnocení vš ech  připom íne k  navrh nem e  názvy 
zastupitelstvu k e  sch válení. 




